
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 30. 11. 2020

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – Mgr. Bischof
2. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
3. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta – Ing. Klára Leskovjanská
4. Rôzne
5. Diskusia
6. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – Mgr. Bischof

Rokovanie komisie viedol podpredseda komisie Mgr. Matúš Bischof,  ktorý privítal 
členov komisie  a  oboznámil  ich  s  programom rokovania. Rokovania sa zúčastnila aj nová 
zamestnankyňa mesta Michaela Erösová. 

Uznesenie č.  01/11/2020: Komisia  schvaľuje program svojho rokovania dňa 30.  11.  2020 
podľa pozvánky.

Hlasovanie: Za: 4 (Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Mgr. Gonos, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Ocelník, Ing. Szabad, Ing. Hanuštiak) 
                   

K bodu č. 3: Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta - Ing. Klára Leskovjanská

Uznesenie č. 02/11/2020: Komisia odporúča schváliť návrh na zmenu rozpočtu mesta.

Hlasovanie: Za: 4 (Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Mgr. Gonos, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Ocelník, Ing. Szabad, Ing. Hanuštiak)

K bodu č. 2: Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
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Hlasovanie: Za: 4 (Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Mgr. Gonos, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Ocelník, Ing. Szabad, Ing. Hanuštiak) 

Uznesenie č. 03/11/2020: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie.

K bodu č. 4: Rôzne

Neboli predložené žiadne príspevky.

K bodu č. 5: Diskusia

Mgr. Gonos poukázal na to, že mnohé budovy v centre mesta nie sú označené orientačnými 
číslami.

Uznesenie  č.  04/11/2020: Komisia  žiada  prešetriť  označenie  budov  na  Nám.  baníkov 
orientačnými  číslami  a v prípade  potreby  vyzvať  vlastníkov  budov  na  odstránenie 
nedostatkov. Zároveň žiada o odpoveď, ako bol podnet vybavený.

K bodu 6: Záver

Podpredseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zaželal im príjemné prežitie Vianoc 
a šťastný nový rok 2021. 

          Mgr. Juraj Halyák      Mgr. Matúš Bischof
           tajomník komisie                 podpredseda komisie


